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فَرَضَ اللّه ُ. .. الأمرَ بِالمَعُروفِ مَصلَحَةً 
لِلعامَّةِ؛  

خداوند امر به معروف را براى اصلاح 
مردم قرار داد.

حضرت زهرا )س(

 میثم محجوبی- گروه ورزش
ظاهراً انتظار طولانی برای تعیین تکلیف هیئت 
فوتبال فارس قرار اســت در همین هفته به 
پایان برسد و فردا چهارشنبه مجمع انتخاباتی 

این هیئت برگزار خواهد شد.
انتخابات قبلی هیئت فوتبال استان فارس در 
جنجالی  مجمعی  برگزار شد.   1401 اسفندماه 
که از پیش از برگزاری نیز با حواشی بسیاری 
همراه بود و در نهایت به ریاســت حســین 
قنبــری انجامید. اما شــکایت یک کاندیدا 
نســبت به برخی موارد در برگزاری مجمع، 
باعث شــد تا پس از کمتر از 6 ماه،  دادستانی 
عمومی و انقلاب اســتان فــارس به صورت 
مستقیم به عنوان مدعی العموم به این موضوع 
ورود پیدا کرده و با انجام تحقیقات گسترده 
و بررسی مدارک و مستندات موجود، در دو 
مرحله دادگاه بدوی و دادگاه تجدیدنظر، رأی 
به ابطال این انتخابات و لزوم برگزاری مجدد 

آن بدهد.
نزدیک به 10 ماه هیئت فوتبال استان فارس 
به صورت سرپرستی اداره شد و تعلل عجیبی 

در برگزاری مجدد انتخابات به وجود آمد.
دبیر هیئت فوتبال فارس در بهمن ماه 1402 در 
گفت وگو با شیرازنوین اظهار کرده بود که تمام 
مجمع  برگزاری  برای  هیئت  ازسوی  اقدامات 
انجام شده است. به اعتقاد علی اکبر سلطانی، 
برگزاری هیئت معطل تصمیم فدراسیون برای 
معرفی کردن نماینده خــود بود. اگر این امر 
انجام می شد، تکلیف هیئت فوتبال فارس در 

همان سال گذشته مشخص می شد.
سلطانی که دبیر برگزاری مجمع انتخاباتی نیز 
هست، در خردادماه اعلام کرد که همه اسامی 

نهایی نامزدها به اداره ورزش اعلام شده است 
و حالا همه منتظر پاسخ استعلام ها از این اداره 
هستند: اولین نامه ای که به حراست اداره کل 
ورزش و جوانان ارســال کــردم، مورخه 11 
فروردین ماه سال 1403 بود. با توجه به اینکه 
دومین جلسه کمیته ســه نفره در مورخه 8 
فروردین در تهران برگزار شد، سه روز بعداز 
که  کاندیداهایی  اسامی  نامه حاوی  اولین  آن 
صلاحیتشان تأیید شده بود را به اداره ورزش 
اینکه  به دلیل  آن  و جوانان فرستادیم. پس از 
کاندیداها  این  از  نفــر  مدارک یک  وضعیت 
مشــخص نبود، سه روز بعد با تکمیل مدارک 
در مورخه 14 فروردین ماه، نامه اصلاحیه را به 
این اداره فرستادیم که در آن نام 14 کاندیدای 
تأیید شده توسط کمیته 3 نفره گنجانده شده 
بود. از این اقدام بیــش از 2 ماه می گذرد اما 

هنوز پاسخی دریافت نکرده ایم.
مدیرکل ورزش و جوانان فارس نیز در اواخر 
خردادماه در پاســخ به شــیرازنوین که چرا 
با گذشــت بیش از 2 ونیم ماه از ارسال اسامی 
کاندیداهــا بــه اداره ورزش، هنوز خبری از 
برگزاری مجمع انتخاباتی نیســت، گفت: ما 
پس از دریافت اســامی کاندیداها، آن ها را به 
نهادهای امنیتی داده ایم تا پاســخ استعلام 
مجمع،  برگزاری  بنابراین  شود.  اعلام  هریک 

معطل اقدام اداره ورزش نیست.
عبدالرحیم خداجــو افزود: چند نهاد امنیتی 
باید بررسی های خود را انجام دهند، اما به طور 
کلی یکی از بزرگ ترین مشکلات ما در اداره 

ورزش، همین برگزاری مجمع هاست.
وی گفت: تمام تلاشــمان را به کار بسته ایم تا 
انتخابات همه هیئت هایی که با سرپرســتی 

اداره می شــوند، برگزار شود. اخیراً هم برای 
5 هیئت به فدراســیون ها گفته ایم که تاریخ 

برگزاری مجمع را اعلام کنند.
اما بالاخــره در تیرماه، اقدامــات لازم برای 
ابتدا قرار بود روز  انجام شد.  برگزاری مجمع 
9 تیرماه این مجمع برگزار شود اما به روز 20 

تیر موکول شد.
دبیر مجمع انتخاباتــی هیئت فوتبال فارس 
گفت: ابتــدا 16 نفــر ثبت نــام کردند که 
کاندیداها،  بررســی صلاحیت  فرایند   پس از 
حســین امیری که داور فعال فوتسال است 
طبق آیین نامه نتوانست شرکت کند و 2 نفر 
هم با حمایت از یک کاندیدا انصراف دادند تا 
با  انتخابی رئیس هیئت فوتبال فارس  مجمع 

13 نفر داوطلب برگزار شود.
سلطانی ادامه داد:  مجمع هیئت فوتبال فارس 
روز چهارشنبه بیســتم تیرماه 1403 ساعت 
10 و ســی دقیقه در هتل بین الحرمین برگزار 
می شــود و ازآنجاکه انتخابات فوتبال فارس 
متأسفانه به دلیل سوءتفاهم هایی در گذشته با 
چالش مواجه شده ازاین رو این انتخابات برای 
فدراسیون بسیار مهم است و برای همین هم 
مهدی تاج رئیس فدراسیون در مجمع شرکت 

می کند.
اصغر  یگانــه،  از علیرضــا  پایــان  در  وی 
قنبری،  اشکان کاظمی، حسین  روشن ضمیر، 
هادی مسلمی، رسول فلاح، کاووس عباسی، 
عبدالکریم نباتی، حمیدرضا زارعی، سیدکمال 
پاک فطرت، مهدی شــاه علی، حیدر شکور و 
ظهراب گوهری به عنوان 13 کاندیدای حاضر 
برای تصدی ریاست هیئت فوتبال  در رقابت 

فارس نام برد.

فردابابرگزاریمجمعدرهتلبینالحرمینشیراز،رقممیخورد:

وج فوتبال فارس از  بلاتکلیفی خر

امیرمهدی علوی، سخن گوی 
درباره  فوتبال  فدراســیون 
فصل  شروع  وضعیت  آخرین 
جدید لیگ برتر و پیاده سازی 
تکنولوژی )VAR( توضیحاتی 

را ارائه کرد.
 ،360 فوتبــال  گزارش  به 
در  برتری  لیــگ  تیم های 
شرایطی به دنبال آن هستند 
پیش فصل  تمرینــات  تــا 
هنوز  که  کنند  آغاز  را  خود 
برگزاری  رســمی  موعــد 
لیگ  دوره  بیست وچهارمین 
برتر ازســوی سازمان لیگ 

اعلام نشده است. در این میان موضوع مهم، 
ورزشی  زیرساخت های  تکمیل  و  تجهیز  عدم 
است و آماده  نبودن ورزشگاه ها در کنار عدم 
تا  سبب  شده   )VAR( تکنولوژی  پیاده سازی 
برتر  موعد احتمالی آغاز فصــل جدید لیگ 
کاملًا نامشخص باشد و دراین باره گمانه زنی ها 

ادامه دارد.
مدیــران باشــگاه های لیگ برتــری دیروز 
رئیس  تــاج،  مهدی  با  دیداری  )دوشــنبه( 
فدراسیون فوتبال داشتند و در زمینه موضوع 
صدور مجوز حرفه ای، نشســت ســالیانه ای 
با حضــور مدیران باشــگاه های لیگ برتری 
و لیگ یکی به انجام رســید. در حاشیه این 
روابط عمومی  مدیر  علوی،  امیرمهدی  مراسم، 
فدراســیون فوتبال که در نقش مشاور عالی 
رئیس فدراســیون هم مشــغول به فعالیت 
است و مسئولیت ســخن گویی فدراسیون را 
در جمع خبرنگاران حضور  دارد،  برعهده  هم 
درباره آخرین وضعیت ورزشــگاه ها  و  یافت 
برای شروع فصل جدید لیگ برتر و مشکلات 

مرتبط با )VAR( توضیحاتی را ارائه کرد.
* باید مشکلات را برطرف کنند

علــوی درباره آخرین وضعیت ورزشــگاه ها 
توضیح داد: »هر روز آقایان رفعتی و روشنک 
خواهش  می روند.  مختلف  ورزشــگاه های  به 
کنند  همراهی  انزلــی  در  عزیزان  از  می کنم 
چون طرف داران آن ها نباید از دیدن بازی های 
تیمشان محروم شوند. باشگاه های دیگر مانند 
هم  دیگر  ورزشگاه های  و  خوزستان  استقلال 

که اعــلام کردیم باید مشــکلات را برطرف 
بگویم که فدراســیون  را  این  البتــه  کنند. 
فوتبال در کنار این باشــگاه ها حضور دارد و 
فدراسیون  دغدغه  باشــگاه ها،  این  دغدغه 
بتوانیم لحظات خوبی  امیدوارم  فوتبال است. 

را برای فوتبال کشورمان بسازیم«.
* قرار بود دی ماه ســال گذشته این بودجه به 

حساب توسعه و تجهیز واریز شود، اما. ..
به  واکنش  فوتبال در  سخن گوی فدراســیون 
 )VAR( تکنولوژی  پیاده سازی  شرایط  آخرین 
پاسخ داد: »13 جلسه بین فدراسیون فوتبال، 
وزارت ورزش و جوانان و شرکت توسعه تجهیز 
اماکن ورزشی و همکاران محترم در صداوسیما 
برگزار شد. دستور داده شده بود که در دی ماه 
سال گذشــته این بودجه به حساب توسعه و 
تجهیز واریز شود. هفته گذشته یک نشست در 
سازمان صداوسیما داشتیم که از دکتر صالحی 
و همکاران آن ها تشــکر می کنم. تأییدیه این 

موضوع در صداوسیما اعلام شد«.
* اگر همین امروز هم شــروع کنیم، باز عقب 

هستیم!
عقب ماندگی  به  اشــاره  با  علوی  امیرمهدی 
ایجاد شده از برنامه زمانی مدنظر برای اجرایی 
 شدن پروژه کمک داور ویدئویی گفت: »بعداز 
تأییدیه، مرحله واریز وجه خرید دستگاه های 
سیستم کمک داور ویدئویی است که امیدوارم 
انجام شود. الان در بحث تقویم  هرچه زودتر 
بســیار عقب هستیم. شــرکتی که مجموعه 
تکنولوژی را آماده کرده منتظر وارد شــدن 
اگر همین  اجرایی شدن اســت که  به بخش 

امروز هم شــروع کنیم، باز 
هم عقب هستیم. امیدواریم 
اجرایی  مرحلــه  به  زودتر 
برسد و تا قبل از شروع لیگ 

ورزشگاه ها تجهیز شوند«.
*قوانیــن جدیــدی در حوزه 
ورزشگاه های میزبان اعمال 

می شود
علوی در پاســخ به سؤالی 
دربــاره آخریــن وضعیت 
گفــت:  آزادی  ورزشــگاه 
شما  استحضار  به  »مفتخرم 
برسانم با تلاشی که دوستان 
انجام می دهند در سه  آزادی  ما در ورزشگاه 
شیفت، مشــغول کار هســتند. واقعاً تلاش 
ما  به  گزارشی  و  گرفته  صورت  گســترده ای 
دادند. در فصل جدید لیگ نخبگان و مرحله 
پایانــی مقدماتی جام جهانــی، فیفا قوانین 
میزبان  ورزشــگاه های  حوزه  در  را  جدیدی 
اعمــال خواهد کرد. حتمــاً موضوع جایگاه 
وی آی پی مورد تأکید است. حتماً دوره زمانی 
حالت  باید  ورزشگاه  ملی  بازی های  قبل از  که 
پلمپ داشته باشد و در آن بازی برگزار نشود 

را اطلاع رسانی خواهیم کرد«.
* مراســم برترین ها هفته دوم مرداد به انجام 

می رسد
میزبانی  بــه  اشــاره  با  علوی  امیرمهــدی 
ورزشــگاه تختی از بخشی از مسابقات لیگ 
بیســت وچهارم توضیح داد: »به همین دلیل 
الان ورزشگاه تختی مورد تأیید کرد که برای 
فصل جدید میزبان بخشــی از بازی های لیگ 
که  پرفشاری  کار  با  آزادی  ورزشــگاه  باشد. 
انجام شــده مورد تأکید ناظر ای اف سی است 
ناظران ویژه فیفا و کنفدراســیون فوتبال  و 
آسیا قرار اســت هفته اول شهریور به ایران 
برگزاری  فعلًا بحث  به طور کلی  کنند.  ســفر 
مســابقات به غیر از داربی و بازی های خیلی 
مهم تا نیم فصل اســت. قرعه کشی لیگ برتر 
اگر روند خوب پیش برود در هفته اول مرداد 
برنامه پیش بینی شده که سازمان  این  و  است 
لیگ در هفته دوم مــرداد برنامه برترین های 

لیگ برتر را برگزار کند«.

هفتهاولمردادماه،موعداحتمالیقرعهکشیلیگبیستوچهارم

 چالش  چالش VARVAR ادامه دارد! ادامه دارد!

سه شنبه  19 تیر 1403  شماره: 2152

باپایاندوره4سالهمیرحسینی؛

مولاییسرپرستهیئت
اسکواشفارسشد

رئیسهیئتهندبالفارس
درسمتخودابقاشد

با اتمام دوره 4 ساله ریاســت سیدمحمدعلی میرحسینی، امین مولایی 
به عنوان سرپرست هیئت اسکواش استان فارس انتخاب شد.

به گزارش شیرازنوین، در بهار سال 1399 بود که محمدعلی میرحسینی 
به عنوان رئیس هیئت اســکواش استان فارس انتخاب شد و چندی پیش 

دوره ریاست 4 ساله او به پایان رسید.
امین مولایی هم که از تابســتان ســال 1400 ریاســت هیئت اسکواش 
شهرستان شیراز را به عهده داشت، حالا تا زمان برگزاری مجمع انتخاباتی، 

سرپرستی هیئت فارس را به عهده دارد.
مولایی در گفت وگویی کوتاه با شیراز نوین ابراز امیدواری کرد که در طی 
دوره مسئولیت خود بتواند با استفاده از پتانسیل ها و امکانات موجود، راه 

را برای پیشرفت استعدادهای خوب اسکواش شیراز و فارس هموار کرد.
طی دو ســال گذشته، مسئله واگذاری اماکن ورزشی به بخش خصوصی 
معضلاتی را برای برخی رشــته ها، ازجمله اسکواش پدید آورد اما باز هم 

شاهد درخشش ورزشکاران فارس در مسابقات کشوری بودیم.
باید دید متولی جدید هیئت فارس طی دوره مسئولیت خود چگونه عمل 
خواهد کرد و مجمع انتخاباتی هیئت اســکواش استان چه زمانی برگزار 

خواهد شد.
هم اکنون ۵1 هیئت ورزشــی در فارس فعال هســتند کــه 14 هیئت 
به صورت سرپرســتی اداره می شوند و این یکی از معضلات جدی ورزش 

استان به شمار می رود.

با رأی اعضای مجمع،  رضا غلامشاهی بار دیگر به عنوان رئیس هیئت هندبال استان فارس انتخاب شد. 
به گزارش روابط عمومی و پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان فارس، مجمع انتخاباتی هیئت هندبال صبح 
امروز 1۸ تیرماه با حضور مدیرکل ورزش و جوانان فارس، علی رضا پاکدل رئیس فدراسیون هندبال و اعضای 

مجمع در سالن اجتماعات اداره کل ورزش و جوانان فارس برگزار شد. 
رضا غلامشاهی تنها کاندید این مجمع بودکه پس از انجام فرایند رأی گیری غلامشاهی با کسب ۲۲ رأی از ۲۲ 

رأی اخذ شده به مدت 4 سال به عنوان رئیس هیئت هندبال استان فارس انتخاب شد. 
 همچنین با رای اعضای مجمع، مریم طهرانی، احسان سماح نژاد، فریدون رئیسی، محمد هدایت و لیلا پاکدل

به ترتیب به عنوان نایب رئیس، خزانه دار و 3 عضو هیئت رئیسه هیئت هندبال فارس انتخاب شدند.
مدیرکل ورزش و جوانان فارس در این نشســت با تقدیر از تلاش های اعضا هیئت هندبال گفت: موفقیت های 

ورزش هندبال فارس حاصل برنامه ریزی و تلاش های رئیس و اعضای هندبال است. 
وی هندبال را ســرآمد ورزش کشور برشــمرد و بیان داشت: به خود می بالیم که یکی از مدیران ارزنده استان 
فارس در رأس این فدراســیون قرار دارد و دکتر پاکدل نشــان داده اســت همان طور که مقام معظم رهبری 

فرمودند مردم فارس همراه جزو پیش رو ها بوده اند. 
وی تأکید کرد: در دوره جدید مدیرتی هندبال فارس کار سختی خواهد داشت و نگه داشتن جایگاه و هویتی 

که به سختی به دست آمده است آسان نخواهد بود. 
مدیرکل ورزش و جوانان فارس جایگاه هندبال را در ســطح کشــور ممتاز برشمرد و گفت: در سال های اخیر 

هندبال تنها رشته تیمی ما در سطح کشور بود که صاحب عنوان قهرمانی شد است
وی در پایان گفت: از دکتر پاکدل خواســتاریم دوره های استعدادیابی ویژه ای در استان فارس تشکیل شود تا 
با کشــف و این اســتعداد ها در رقابت های مختلف در رده های پایه پشتوانه ای قوی برای ورزش هندبال فارس 

ساخته شود.

رئیس فدراســیون هندبال در مجمع انتخاباتــی هیئت هندبال فارس با 
اشــاره به لزوم حمایت از این ورزش در سطح کلان استان گفت: هیئت 
هندبال اســتان فارس در ارزشیابی ســالانه فدراسیون هندبال در سال 
140۲ رتبه دوم کشــور را کســب کرد اما اکنون تیم های لیگ برتری 
فارس با مشــکلات مواجه هســتند و لازم اســت در سطح کلان استان 

توجه ویژه ای به این ورزش شود.
به گزارش روابط عمومی و پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان فارس، 
مجمــع انتخاباتی هیئت هندبال اســتان فارس صبــح امروز 1۸ تیرماه 

برگزار شد. 
علی رضا پاکدل رئیس فدراســیون هندبال در ایــن پایان مجمع گفت:  
امروز مهم ترین مقوله نشاط آور اجتماع و یکی از مؤلفه های جنگ نرم و 

اقتدار کشورها در دنیا، ورزش است.
وی ادامــه داد: وقتی یک قهرمان ورزشــی ما در خاک دشــمنان این 
ســرزمین پرچم کشــورمان را به اهتزاز در می آورد چه ابزاری همچون 
ورزش می تواند این چنین مقتدرانه ســرود ملی کشــورمان را به گوش 

جهانیان برساند و باعث عزت ملی شود. 
پاکدل اظهار داشــت: امروز ورزش یکی از رکن های رکین هر کشــوری 

به خصوص کشور ما است.
وی بیان داشــت: متأسفانه در سطح کلان اســتان فارس توجه ویژه ای 

به ورزش نمی شــود باوجوداینکه فارس استانی صنعتی نیست اما صنایع 
بسیاری فعالیت دارند که می توانند از ورزش حمایت کنند،  به علت این 
عدم حمایت ها تیم های که با ســرمایه شخصی در سطح استان فعالیت 

داشتند امروز از ورزش گریزان هستند.
رئیس فدارســیون هندبال با اشــاره به وضعیت 3 تیم هندبال فارس در 
لیــگ برتر گفت: تیم های زاگرس جنوبی، شــهید شــاملی و در وضیت 
خوبی به ســر نمی برند و تاکنون مدارک آنان جهت شرکت در لیگ برتر 

به فدراسیون ارسال نشده است. 
وی تأکید کرد: شنبه ۲3 تیرماه آخرین فرصت ارسال مدارک این تیم ها 
اســت و درصورت عدم انجام 3 تیم فارس از لیگ برتر حذف می شوند. 

پاکدل با اشــاره به مشــکلات تیم زاگرس جنوبی گفت: این باشــگاه با 
تلاش های محمدمهدی فروردین رئیس فراکســیون ورزش تشکیل شد 
اما اکنون باوجود تصویب بودجه و صدور مجوز در اســتان کارشــکنی 
می شــود و در امر جذب بازیکن،  اســتخدام مربی و ثبت نام و پرداخت 
ورودی لیــگ برتر هیچ فعالیتی انجــام نمی دهند و این موضوع را بار ها 

تذکر داده ایم. 
رئیس فدارسیون هندبال بیان داشت: از دکتر قزل سفلی معاون سیاسی 
امنیتی اجتماعی اســتانداری که فردی شــریف، دغدغه مند و ورزشــی 

هست خواستار ورود و برخورد در این موضوع هستیم.

هندبال فارس رتبه دوم کشور را کسب کرد


